
1 
 

Forslag til generalforsamlingen 2023 

Der er indkommet forslag fra 2 husstande – om bestyrelsen og flere p-pladser samt husskader, kra-

ger og råger.  

 

Bestyrelsen og flere p-pladser 

1. Bestyrelsen mere synlige i det daglige, der skal handles hurtigere. 

2. Flere p pladser ved 116 - 154. 

Bestyrelsen må være meget mere synlige i det daglige, de må gå ud til de hustande der ikke kan 

finde ud af at gøre, som foreningens vedtægter siger. Det behøver jo ikke at være formanden alene 

det kunne være 2 måske 3 af bestyrelsen. Husstandene gør som de selv vil, og der bliver ikke gjort 

noget. 

Vi har i høj grad brug for flere p-pladser ved 116-154……….. Der er ikke pladser, når man kommer 

fra job kl 23.30. 

Vi har en bilforhandler, der har mange biler stående og biler uden plader på, og åben bilhandel med 

håndslag på p-pladsen. Hvor meget skal vi finde os i her i grundejerforeningen ?????? Der har været 

skrevet mail til bestyrelsen tidligere, men det hjalp ikke noget. 

Vi har en Taxa der bakker ind til hans hoveddør, så han blokerer over det halve fortov, så en med 

rollator eller barnevogn må gå ud på p-pladsen. Det er ikke ok. 

Der bliver parkeret på fortov ved legepladsen og på vendepladsen. 

Der er flyttet store sten, så de kan parkere på græsset, det er snart helt ødelagt og grimt. Hvem skal 

betale det ødelagte? 

Der holder også tit store kassevogne/firmabiler, men det er ikke i stedet for egne privatbiler, de hol-

der her også. 

Vi oplever også tit, at families og venners biler bliver opbevaret her på pladsen. Hvor skal vi som 

har boet her i mange år snart være. 

 

Mvh. Bente Hansen 

Søndermarksvej 140  

 

 

 

 

 



2 
 

Husskader, krager og råger 

OBS: Dette forslag er indkommet for sent (22. marts), så det er op til generalforsamlingen, om for-

slaget drøftes. 

Jeg ved, at dette er et par dage over fristen, men jeg forsøger nu alligevel at fremsende et forslag. 

Vi oplever en stigning i husskader, krager og råger, som huserer i de små haver. Er det muligt at 

ansøge kommunen om tilladelse til at regulere dem - og så efterfølgende selvfølgelig gennemføre en 

regulering. 

 

Med venlig hilsen 

Lone Henriksen og Lars Pedersen 

Elverhøjvej 11 


